



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 15 ເດືອນມີນາ 2020 (03- 15 - 2020)

ການໄຖ່.

ທ່ານມີຄວາມສຸກໃຈເມື່ອ ມີບາງຄົນກ້າວເຂົ້າມາແລະແກ້ໄຂບັນຫາທີ່ທ່ານບໍ່ສາມາດເຮັດໄດ້?
ພຣະເຢຊູໄດ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາສາມາດເປັນຄົນຊອບທຳຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້າ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນອາເມລິກາ, ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າມີລັກສະນະນິໄສຄົນຕະວັນອອກກາງ. ດັ່ງນັ້ນເມື່ອຂ້າພະເຈົ້ານຳພາພີນ້ອງໄປປະເທດອີຍິບ. ມັນງ່າຍທີ່ຈະເຂົ້າໃຈວ່າຂ້າພະເຈົ້າເກີດມາເປັນຄົນອີຍິບ. ໃນໂອກາດຄັ້ງນີ້, ມີຊາຍຄົນນຶ່ງຍ່າງມັງໝ້າມາຫາຂ້າພະເຈົ້າແລະເວົ້າພາສາອາລັບບິກ. ລາວຕົກຕະລົງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າສັບສົນກັບຄຳເວົ້າຂອງລາວ. ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ໃນສະຖານະການທີ່ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ສາມາດແກ້ໄຂໄດ້ແລະຕ້ອງການຜູ້ເປັນຄົນກາງ. ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າຄົນແປພາສາກ້າວເຂົ້າມາແລະທຳໜ້າທີ່ນັ້ນ: ລາວຊ່ວຍເປັນຄົນກາງໄກ່ເກັ່ງແລະເຮັດໃຫ້ການສົນທະນາເປັນໄປໄດ້ໂດຍດີ. ຜູ້ເປັນຄົນກາງຈຳຕ້ອງການມີເພື່ອເຮັດໃຫ້ຄົນສອງຝ່າຍຢູ່ໃນຂໍ້ຕົກລົງອັນດຽວກັນ. ນັກທຸລະກິດຮຽກໃຊ້ພວກເຂົາ, ການຂັດແຍ້ງກັນທາງດ້ານກົດໝາຍບາງເວລາກໍຮຽກໃຊ້ພວກເຂົາ, ແລະໝ້າເສັງດາຍ, ຄູ່ແຕ່ງງານຫຼາຍໆຄັ້ງຕ້ອງການພວກເຂົາ, ເມື່ອພວກເຮົາຕ້ອງການສ້າງຄວາມປອງດອງກັນອີກ, ຜູ້ເປັນຄົນກາງສາມາດ “ ຮັກສາວັນນັນໄວ້.” ຈຸດໃດທີ່ພວກເຮົາທັງໝົດຕ້ອງການຜູ້ເປັນຄົນກາງໃນການຄົ້ນຄວ້າສຳພັນກັບພຣະເຈົ້າ. ໃນຂະນະທີ່ຄົນອີຍິບແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຖືກແບ່ງແຍກດ້ວຍບໍ່ຮູ້ພາສາ. ພວກເຮົາຖືກແຍກຈາກພຣະເຈົ້າດ້ວຍບາບຂອງພວກເຮົາ. ມັນເປັນຄວາມແຕກລ້າວທີ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດປົວແປງຄືນໄດ້. ພວກເຮົາຕ້ອງການຜູ້ເປັນຄົນກາງມາກ້າວເຂົ້າມາເປັນຜູ້ໄກ່ເກັ່ງ. ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຈັດຕັ້ງຜູ້ເປັນຄົນກາງໃນພຣະເຢຊູ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ໂຮມ 3: 20- 22

1. ເພາະວ່າໃນສາຍພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ມີມະນຸດຄົນໃດຈະຊົງຖືວ່າເປັນຜູ້ຊອບທຳມດ້ວຍການເຮັດຕາມພຣະບັນຍັດ ເພາະວ່າພຣະບັນຍັດໄດ້ເຮັດໃຫ້ສັງເກດຮູ້ຈັກຄວາມບາບ. 21 ແຕ່ບັດນີ້ຄວາມຊອບທຳມາຈາກພຣະເຈົ້າ ໄດ້ປາກົດນອກຈາກພຣະບັນຍັດ (ມີພຣະບັນຍັດແລະຜູ້ປະກາດພຣະທັມເປັນພຍານຢູ່). 22 ຄືຄວາມຊອບທຳມາຈາກພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງຊົງປະທານແກ່ຜູ້ທີ່ເຊື່ອທຸກຄົນ ດ້ວຍອາສັຍຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຄຣິສ ເພາະວ່າຄົນທັງຫຼາຍສເມີກັນທຸກຄົນ.

ພວກເຮົາຄວນໃຊ້ຊີວິດຂອງເຮົາດ້ວຍຄວາມພະຍາຍາມຍອມຮັບຄວາມຈິງ. ເຊັ່ນພວກເຮົາສຶກສາຕັ້ງໃຈທີ່ໂຮງຮຽນເພື່ອຈະໄດ້ຄະແນນດີແລະມີລາງວັນ. ພວກເຮົາເຮັກວຽກໜັກໃນທີ່ທຳງານຂອງເຮົາເພື່ອຈະໄດ້ຮັບລາງວັນ. ພວກເຮັດທຸກສິ່ງເທົ່າທີ່ພວກເຮົາສາມາດເຮັດໄດ້ເພື່ອສະມະສິກໃນຄອບຄົວຂອງພວກເຮົາດ້ວນຄວາມຮັກຢູ່ທີ່ບ້ານ. ເປົ້າໝາຍຂອງພວກເຮົາແມ່ນໃຫ້ວຽກທີ່ເຮັດນັ້ນສຳເລັດ. ຫຼາຍໆຄົນເຂົ້າໄກ້ສະນິດກັບພຣະເຈົ້າໃນທຳນອງດຽວກັນ: " ຂ້າພະເຈົ້າຈະເຮັດການດີຫຼາຍໆສິ່ງເພື່ອພຣະເຈົ້າຈະພໍພຣະທັຍແລະຍອມຮັບຂ້າພະເຈົ້າ."

ພຣະເຢຊູໄດ້ສອນເຮື່ອງສັ້ນກ່ຽວກັບຟາຣີຊາຍຜູ້ອວດອົງອ້ອນວອນອະທິຖານ. “ ຂ້າແດ່ພຣະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງຂໍໂມທະນາຂອບພຣະຄຸນພຣະອົງ ທີ່ຂ້າພະອົງບໍ່ເໝືອນຄົນອື່ນຊຶ່ງເປັນຄົນ ໂລບ, ຄົນບໍ່ຍຸດຕິທຳ, ຄົນຫຼິ້ນຊູສູ່ຜິວເມັງແລະບໍ່ເ

ພ້ອມຄົນເກັບພາສີຜູ້ນີ້” (ລູກາ 18:11). ນີ້ມັນເປັນຄວາມຄິດທີ່ອັນຕະຣາຍເພາະບຸກຄົນນັ້ນບໍ່ໄດ້ເອົາຕົວເອງເຂົ້າໃນມາດຕະຖານຄວາມຊອບທຳ. ມາດຕະຖານຄວາມຊອບທຳທີ່ຖືກຕ້ອງແມ່ນກົດບັນຍັດທີ່ສົມບູນແບບຂອງພຣະເຈົ້າ. ໃນຫຼັກທິດສະດີ, ການຮັກສາກົດບັນຍັດຈະເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາມີສາຍສຳພັນທີ່ຖືກຕ້ອງກັບພຣະເຈົ້າ. ແຕ່ຄວາມເປັນຈິງການປະຕິບັດແບບນີ້ບໍ່ມີຈັກຄົນໃນພວກເຮົາຮັກສາຂໍ້ບັນຍັດນີ້ໄດ້. ພຣະບັນຍັດຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີຄວາມສົມບູນແບບ, ເມື່ອເຮົາສົມທຽບຄວາມພະຍາຍາມຂອງພວກເຮົາກັບຄວາມຮຽກຮ້ອງຕ້ອງການຂອງພຣະບັນຍັດທີ່ສົມບູນແບບ, ພວກເຮົາພົດທຸກຄົນຫຼົ່ມເລວ. ພຣະບັນຍັດສຳແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນຄວາມຜິດບາບຂອງພວກເຮົາແລະຊີ້ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນພຣະຄຣິສຕູ້ທີ່ຮັກສາພຣະບັນຍັດໄດ້ຢ່າງຄົບຖວນສົມບູນ.

ໃນຂໍ້ຄວາມນີ້, ໂປໂລໄດ້ຂຽນໄປເຖິງກຸ່ມຜູ້ທີ່ເຊື່ອຖືວ່າພວກເຂົາໄດ້ຮັບສິດທິພິເສດອະນຸຍາດໃຫ້ເຂົ້າພົບພຣະເຈົ້າ. ພວກເຂົາເປັນໄພ່ພົນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້, ແລະພຣະອົງປະທານໃຫ້ພວກເຂົາ ແລະພວກເຂົາເທົ່ານັ້ນມີພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ. ແຕ່ການມີບັນຍັດບໍ່ໄດ້ຄືກັນກັບການຖືຮັກສາພຣະບັນຍັດ, ແລະໃນເລື່ອງນັ້ນ, ພວກເຂົາບໍ່ແຕກຕ່າງທັງກັບຄົນບາບທີ່ຊົ່ວຮ້າຍທີ່ສຸດ. “ ບໍ່ມີຄວາມແຕກຕ່າງທັງໝົດເລີຍ. ແຕ່ຄວາມຊອບທຳຍັງເປັນໄປໄດ້ຢູ່! ພຣະບັນຍັດແມ່ນພາກສ່ວນນຶ່ງຂອງເລື່ອງການໄຖ່ຂອງພຣະເຈົ້າ. ໂດຍການເປີດເຜີຍຄວາມສາມາດຂອງພວກເຮົາໃນການບັນລຸຄວາມສຳເລັດຄວາມຊອບທຳ, ມັນໄດ້ຊີ້ໃຫ້ເຫັນເຖິງພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າແລະສິ່ງທີ່ພຣະຄຣິສໂຕ້ກະທຳໃຫ້ສຳເລັດເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຄວາມຊອບທຳສຳລັບພວກເຮົາ. ພຣະເຢຊູມາບັງເກີດໃນໂລກ, ພຣະອົງເປັນຜູ້ຊອບທຳແລະບໍ່ເຄີຍເຮັດບາບ. ພຣະອົງໄດ້ດຳລົງມີຊີວິດທີ່ສົມບູນແບບ, ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນໃນຄວາມບາບຂອງຄົນບາບ. ພຣະເຢຊູຖືຮັກສາພຣະບັນຍັດໄດ້ຢ່າງຖືກຕ້ອງແຕ່ໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນແທນພວກເຮົາຜູ້ທີ່ບໍ່ສາມາດຖືຮັກສາພຣະບັນຍັດ. ພຣະອົງເປັນຜູ້ຊອບທຳທີ່ສົມບູນ, ແລະພຣະອົງໄດ້ສະແດງຄວາມຊອບທຳຂອງພຣະອົງຕໍ່ພວກເຮົາ. ບາບທີ່ພຣະອົງໄດ້ຕາຍເພື່ອພວກເຮົາແລະຄວາມຕາຍຂອງພຣະອົງໄດ້ຊົດໃຊ້ແທນຄວາມຜິດບາບທັງໝົດທີ່ພວກເຮົາ. ຜ່ານການເສັງສະຣະຂອງພຣະອົງເພື່ອພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຖືກປະກາດວ່າເປັນຄົນຊອບທຳໂດຍມີຄວາມເຊື່ອຜ່ານທາງພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ. ພຣະບັນຍັດຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາເວົ້າວ່າເປັນທັງພວກເຮົາບໍ່ສາມາດວັດແທກແລະເຮັດໃຫ້ຕົວເອງເປັນຄົນຊອບທຳຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະເຈົ້າ. ພຣະບັນຍັດໄດ້ກຳນົດແນວຄິດເຫັນແກ່ຕົນເອງອອກໄປ. ເຖິງແມ່ນວ່າຄວາມເຊື່ອສັດທາໃນພຣະຄຣິສຕູ້ດຽວທີ່ ພວກເຮົາໄດ້ຖືກປະກາດວ່າເປັນຄົນຊອບທຳ. “ ຄວາມຊອບທຳຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນຜ່ານທາງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຄຣິສ, ເພາະວ່າມັນບໍ່ມີຄວາມແຕກຕ່າງໃດໆ” (ຂໍ້ 22).

2. ໂຣມ 3: 23- 24

²³ດ້ວຍວ່າທຸກຄົນໄດ້ເຮັດຜິດບາບ ແລະຂາດຈາກພຣະສະລັດພິຂອງພຣະເຈົ້າ. ²⁴ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງຖືວ່າເຂົາເປັນຄົນຊອບທຳ ດ້ວຍພຣະກະຣຸນາຄຸນຂອງພຣະອົງທີ່ບໍ່ຄິດຄ່າ ຄືດ້ວຍການຊົງໄຖ່ໄວ້ຊຶ່ງມີຢູ່ໃນພຣະເຢຊູຄຣິສ. ໂຣມ 3: 23 ເປັນຂໍ້ທີ່ໜ້າອັດສະຈັນໃຈທີ່ພວກເຮົາຈົດຈຳໄວ້ໃນເບື້ອງຕົ້ນຊີວິດຈິງໆ “ ເພາະວ່າເຮົາທຸກຄົນໄດ້ເຮັດຜິດເຮັດບາບແລະຂາດຈາກພຣະຣັດສະມີຂອງພຣະເຈົ້າ.” ນີ້ເປັນຄວາມຈິງທີ່ສຳຄັນ! ບໍ່ມີຜູ້ໃດສາມາດບັນລຸມາດຕະຖານທີ່ກຳນົດຕັ້ງໄວ້ໂດຍພຣະເຈົ້າອົງບໍ່ຮິສຸດໄດ້, ພວກເຮົາທຸກຄົນຈະຈົບລົງພາຍໃຕ້ການພິພາກສາຂອງພຣະເຈົ້າ. ແຕ່ຂໍ້ທີ 24 ເປັນຂໍ້ສຳຄັນ, ໃນຖ້າມາກາງຄວາມວຸ້ນວາຍທາງດ້ານຄວາມຄິດຂອງມະນຸດ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ກ້າວເຂົ້າມາແລະໄດ້ສຳແດງຄວາມຊອບທຳຕໍ່ຜູ້ທີ່ເຊື່ອ. ການໄຖ່ແມ່ນການກະທຳຂອງການຊຳຣະທີ່ເພື່ອທີ່ຈະຄອບຄອງສິ່ງຂອງ, ນັ້ນແມ່ນສິ່ງທີ່ພຣະຄຣິສໂຕ້ກະທຳເພື່ອພວກເຮົາ; ຜ່ານທາງພຣະຄຣິສຕູ້ນັ້ນຜູ້ທີ່ເຊື່ອຈະໄດ້ຮັບການໄຖ່, ພຣະຄຣິສໂຕ້ຈ່າຍໜີ້ຂອງພວກເຮົາ. ດ້ວຍເຫດນີ້, ພວກເຮົາສາມາດເປັນເຈົ້າຂອງຄອບຄອງບາງຢ່າງເຊັ່ນ: ການໃຫ້ອະໄພ, ສິດເສລີພາບ

, ແລະຊີວິດນີ້ຮັບ. ຄວາມສັດຊື່ທຸ່ງທຳຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນມີໃຫ້ກັບທຸກຄົນທີ່ເຊື່ອໃນພຣະບຸດຂອງພຣະອົງໂດຍບໍ່ຄິດຄຳລາຄາ, ພຣະເຢຊູຄຣິສ. ຂອງປະທານທີ່ໄດ້ລຳຈາກພຣະເຈົ້າແມ່ນຍາກສຳລັບພວກເຮົາທີ່ຈະເຂົ້າໃຈໄດ້ຢ່າງຄົບຖ້ວນ. ນັກທຸລະກິດທີ່ໃຫ້ໂດຍບໍ່ຕ້ອງເສັງຄ່າໃຊ້ຈ່າຍມັກຈະມີຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທີ່ເຊື່ອງໄວ້ພາຍໃນ. ແລະມີຜູ້ໃດທີ່ໃຫ້ຂອງຂ້ວນກັບຄົນບາງຄົນທີ່ຊອບໃຈໃນຕົນ? ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ຄວາມສັດຊື່ທຸ່ງທຳຂອງພວກເຮົາໂດຍບໍ່ຄິດຄຳລາຄາ! ຂະນະທີ່ການທຳງານດ້ວຍຄວາມສັດຊື່ທຸ່ງທຳຂອງພຣະຄຣິສຢ່າງບໍ່ຄິດຄຳລາຄານັ້ນ. ມັນບໍ່ໄດ້ແມ່ນລາຄາຖືກໆ, ພຣະເຈົ້າຈະບໍ່ປະກາດຄວາມຊອບທຳໃຫ້ກັບໃຜຜູ້ນຶ່ງໂດຍທີ່ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ຮັບມືກັບຄວາມຜິດບາບຂອງຄົນຜູ້ນັ້ນທີ່ຝັງຢູ່ໃນພຣະເຢຊູ! ພຣະຄຣິສເຕັມໃຈເສັງສະຣະຊີວິດຂອງພຣະອົງເພື່ອນຳພວກເຮົາກັບຄືນສູ່ພຣະອົງ. ການເສັງສະຣະຂອງພຣະອົງເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຢູ່ໃນຄວາມຈິດຈໍ່, ຮັກສາສາຍສຳພັນກັນພຣະເຈົ້າຂອງຈັກກະວານ.

ເປັນທັງພຣະເຈົ້າຈຶ່ງເຮັດສິ່ງນີ້? ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາໄດ້ພິຈາລະນາເບິ່ງຄວາມບາບແລະການກະບົດຕໍ່ສູ້ພຣະເຈົ້າອົງບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພວກເຮົາ. ມີພຽງຄຳຕອບທີ່ມາຈາກຄວາມຮັກອັນສົມບູນຂອງພຣະອົງ. ການທຳງານຂອງພຣະອົງແມ່ນຕອບສະໜອງດ້ວຍພຣະຄຸນຂອງພຣະອົງແຕ່ມັນມີແຮງບັນດານໃຈທີ່ມີອຳນາດມາຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງທີ່ມີໃຫ້ສຳລັບພວກເຮົາ! ໂດຍທີ່ພວກເຮົາຄາດເດົາບໍ່ໄດ້. ພວກເຮົາໝົດຫ້ວງແລະຂາດຄວາມສາມາດໃນການແກ້ໄຂບັນຫາຂອງພວກເຮົາ, ແຕ່ຂະນະທີ່ພວກເຮົາຍັງສັບສົນຢູ່ນັ້ນ ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານຂອງຂ້ວນທີ່ບໍ່ໜ້າເຊື່ອໃຫ້ກັບພວກເຮົາຄືພຣະເຢຊູຄຣິສ ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ. ມັນແມ່ນພຣະເຢຊູຄຣິສເປັນຜູ້ອະນຸຍາດໃຫ້ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການໄຖ່. ພຣະເຢຊູຄຣິສເປັນຜູ້ໃຫ້ພວກເຮົາມີໂອກາດກັບມາຄືນດີກັນກັບພຣະເຈົ້າແລະສ້າງສາຍສຳພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະອົງຂຶ້ນໃໝ່. ດ້ວຍເຫດໃດເຮົາຈຶ່ງຈະບໍ່ຊອບໃຈຜູ້ທີ່ຈ່າຍໜີ້ທີ່ພວກເຮົາເປັນໜີ້ຢູ່? ພວກເຮົາທຸກຄົນຕ້ອງການໃຫ້ມີຄົນກ້າວເຂົ້າມາໃນຊີວິດແລະຊ່ວຍເຫຼືອພວກເຮົາ ແລະນັ້ນແມ່ນຄວາມຈິງກ່ຽວກັບຄວາມລອດຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາທຸກຄົນລົ້ມເຫຼວ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງມີຄວາມເມດຕາ. ໄດ້ສິ່ງພຣະເຢຊູມາຕາຍແທນທີ່ຂອງພວກເຮົາ. ດ້ວຍຄວາມຈິງຂໍ້ນີ້ແລະຄຳສັນຍາຄວາມຮັກຂອງພຣະເຢຊູທີ່ມີໄວ້ສຳລັບພວກເຮົາ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຈັດທາທາງໃຫ້ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະບຸດຂອງພຣະອົງໃຫ້ໄດ້ຮັບຄວາມຊອບທຳ. ຜ່ານທາງຄວາມຊອບທຳນີ້ພວກເຮົາຈຶ່ງຖືກໄຖ່ເປັນລູກຊາຍແລະລູກຍິງຂອງກະສັດ.

3 ໂຮມ 3: 25-28

²⁵ທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຫ້ປະກົດ ເພື່ອໃຫ້ເປັນຜູ້ໄຖ່ໂທດແທນບາບໂດຍຄວາມເຊື່ອໃນພຣະ ໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ອັນນີ້ກໍເພື່ອສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມຍຸດຕິທຳຂອງພຣະເຈົ້າ ໃນການທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງອິດກັນພຣະໄທໄວ້ ແລະບໍ່ໄດ້ຊົງລົງໂທດມະນຸດທີ່ໄດ້ເຮັດຜິດບາບໄປແລ້ວນັ້ນ. ²⁶ແລະເພື່ອຈະຊົງສະແດງໃນປັດຈຸບັນວ່າພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ຍຸດຕິທຳ ແລະຊົງໂຜດຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ຊອບທຳດ້ວຍ.²⁷ເມື່ອເປັນຢ່າງນັ້ນແລ້ວເຮົາຈະເອົາອັນໃດມາອວດ ກໍໝົດຫົນ-ທາງ ຈະອ້າງຫລັກອັນໃດວ່າໝົດຫົນທາງ ຈະອ້າງຫລັກການປະຕິບັດຕາມພຣະບັນຍັດຫລື ບໍ່ແມ່ນດອກ ແຕ່ຕ້ອງອ້າງເອົາຫລັກຂອງຄວາມເຊື່ອ. ²⁸ດ້ວຍວ່າພວກເຮົາເຫັນວ່າຄົນໜຶ່ງຄົນໃດຈະຊົງຖືວ່າຊອບທຳໄດ້ ກໍໂດຍອາໃສຄວາມເຊື່ອນອກຈາກການປະຕິບັດຕາມພຣະບັນຍັດ.

ຜ່ານທາງອົງພຣະເຢຊູຄຣິສພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສະຖິດຢູ່ກັບພວກເຮົາແລະໃຫ້ໂອກາດການຄືນດີກັບພວກເຮົາການຈ່າຍລາຄາສຳລັບຄວາມຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາເອີ້ນສິ່ງນີ້ວ່າການໄຖ່ໂທດ. ການໄຖ່ໂທດໂດຍປົກກະຕິແລ້ວແມ່ນກ່ຽວຂ້ອງກັບຄົນສອງຝ່າຍເຊິ່ງຝ່າຍນຶ່ງຈະຕ້ອງເຮັດໃຫ້ການເຮັດຜິດດີຂຶ້ນ. ບາບຂອງພວກເຮົາໄດ້ແຍກລະຫວ່າງພຣະເຈົ້າແລະພວກເຮົາ. ແຕ່ໃນຄວາມຮັກອັນລົ້ນເຫຼືອຂອງພຣະອົງ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ສ້າງຫົນທາງສຳລັບພວກເຮົາທີ່ຈະໄດ້ຮັບການໄຖ່ແລະບາບຂອງພວກເຮົາກໍໄດ້ຮັບການໄຖ່; ພຣະອົງໄດ້ເຮັດສິ່ງນີ້ຜ່ານການເສັງສະຣະພຣະຊົນຂອງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ. ພວກເຮົາຈະສູນເສັງຮິດອຳນາດຂອງພຣະກິດຕິຄຸນຂອງພຣະເຢຊູຄຣິສ

ເມື່ອພວກເຮົາພະຍາຍາມເອົາບາງສິ່ງເຂົ້າມາເພີ່ມເຕີມໃນຕົວເຮົາເອງໃຫ້ເທົ່າທຽມ. ນີ້ບໍ່ແມ່ນການເວົ້າວ່າການກະທຳຂອງພວກເຮົາບໍ່ສຳຄັນ, ໃນທາງກົງກັນຂ້າມ, ວຽກງານຂອງພວກເຮົາແມ່ນສຳຄັນ, ແຕ່ເພາະພຽງວ່າມັນໄດ້ສະແດງຄວາມຮູ້ສຶກຂອງຄວາມເຊື່ອທີ່ພວກເຮົາມີຢູ່ໃນຮາຊະກິດຂອງພຣະຄຣິສຕ໌ແລ້ວ; “ຄວາມເຊື່ອກໍ່ຢ່າງດຽວກັນ ຖ້າບໍ່ມີການປະຕິບັດກໍ່ຕາຍແລ້ວ” (ຢາໂກໂບ 2: 17). ການກະທຳຂອງພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ແຍກອອກຈາກການໄຖ່, ແຕ່ມັນແມ່ນການສະແດງອອກທີ່ມີໝາຍທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາໃນຜູ້ທີ່ໄຖ່ເຮົາ. ຄວາມຊອບທຳສາມາດທີ່ປະສົບຜົນສຳເລັດໄດ້ແມ່ນຜ່ານທາງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະຄຣິສຕ໌ເທົ່ານັ້ນ, ແລະສິ່ງນັ້ນບໍ່ໄດ້ລວມໄປເຖິງຄວາມຄຸຍໂມ້ໂອ້ອວດຕົວເອງຂອງພວກເຮົາ(ເອເຟໂຊ 2: 8-9). ພຣະບັນຍັດຖືກວາງໄວ້ເພື່ອເປີດເຜີຍຂໍ້ບົກຜ່ອງຂອງພວກເຮົາ; ສະນັ້ນມັນຈຶ່ງບໍ່ມີເຫດຜົນທັງໝົດທີ່ໂອ້ອວດ. ພວກເຮົາສາມາດເປັນຄົນຊອບທຳໄດ້ຜ່ານທາງຄວາມເຊື່ອ. ຄວາມເຊື່ອແມ່ນຄວາມໄວ້ວາງໃຈຢ່າງສຸດຊຶ້ງໃນພຣະຄຣິສຕ໌ຂອງພວກເຮົາ. ຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົາໃນຜູ້ທີ່ໄດ້ຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການທີ່ຊອບທຳແລະບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພຣະເຈົ້າແລະສິ່ງນັ້ນຢ່າງດຽວ, ນັ້ນແມ່ນຄວາມລອດຂອງພວກເຮົາ.

ບົດຮຽນແຫ່ງຊີວິດ

ພຣະເຈົ້າໄດ້ຈ່າຍຮາຄາສູງສຸດເພື່ອການຟື້ນຟູຂອງພວກເຮົາຜ່ານທາງການວາຍພຣະຊົນຂອງພຣະເຢຊູທີ່ເຖິງໄມ້ກາງແຂນ. ທ່ານຈະວ່າແນວໃດກັບເຮືອງນີ້? ຂໍແນະນຳໃຫ້ພິຈາລະນາເບິ່ງນຶ່ງຂັ້ນຕອນນຳໃຊ້ດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້.

- ❖ **ຈົ່ງເຊື່ອ.** ຫັນກັບມາຫາພຣະເຈົ້າດ້ວຍຄວາມເຊື່ອແລະຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງທ່ານໃນພຣະຄຣິສຕ໌. ຈົ່ງຫັນມາຈາກທາງຕົນເອງແລະຫັນມາຫາພຣະຄຣິສຕ໌ຜູ້ທີ່ໃຫ້ຄວາມລອດຜ່ານທາງການສິ້ນພຣະຊົນແລະການຄືນພຣະຊົນຂອງພຣະອົງ.
- ❖ **ຈົ່ງສາລະພາບ.** ກວດເບິ່ງຊີວິດຂອງທ່ານໃນການຄຸຍໂມ້ໂອ້ອວດວ່າທ່ານເປັນໃຜແລະທ່ານເຮັດທັງໝົດ. ສາລະພາບສິ່ງນັ້ນຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ແລະຂອບຄຸນພຣະອົງສຳລັບການໃຫ້ອະພິຍຂອງພຣະອົງ. ຈົ່ງຮັບຮູ້ວ່າທຸກສິ່ງທີ່ທ່ານມີແລະທ່ານເຮັດທັງໝົດມາຈາກພຣະຄຸນຂອງພຣະອົງ.
- ❖ **ຈົ່ງປະກາດ.** ຂາວດີນີ້ບໍ່ໄດ້ມີຈຸດປະສົງໃຫ້ກັບຕົວເອງ. ບອກໃຫ້ກັບບຸກຄົນທີ່ທ່ານຮູ້ຈັກຜູ້ທີ່ທ່ານຈະສາມາດແບ່ງປັນຂ່າວປະເສີດເລື້ອງຄວາມລອດຂອງພຣະອົງ.

ທ່ານອາດຈະຢູ່ໃນສະຖານະການຫຼາຍບ່ອນທີ່ທ່ານປາດຖນາວ່າທ່ານຈະມີຄົນທີ່ກ້າວເຂົ້າມາໃນຊີວິດທ່ານ. ແຕ່ວ່າບໍ່ມີຜູ້ໃດໝົດທ້ວງແລະບໍ່ມີຜົນສະທ້ອນຕາມຄວາມຕ້ອງການຂອງຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດສຳລັບຈິດວິນຍານຂອງທ່ານ. ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ຍືນຢູ່ຄຽງຂ້າງ; ແທນທີ່ຈະ, ພຣະອົງໄດ້ເຂົ້າໄປໃນ.

ອຸປຸກມ ໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ VR.